

## اثبات المسؤولية - الملحق (C)

## Demonstration of responsibility - Annex (C)

<p><b>1. Eligibility to receive the scholarship:</b> The company: ..... certifies that it is qualified and capable of completing all supplies.</p>	<p><b>1. أهلية تلقي المنحة (الإحالة)</b> إن شركة: ..... الشركة الموردة تشهد بأنها مؤهلة وقابلة لإتمام كامل التوريدات.</p>
<p><b>2. The authorized representative of the company:</b> Company / Supplier..... this quotation that is specialized for the request of quotation of number ..... must be discussed with HAND organization through our assigned members with names: • Name:..... • Address:..... • Phone number:.....</p>	<p><b>2. ممثل الشركة المعتمد:</b> الشركة/المورد ..... إن هذا عرض السعر خاص بطلب العرض رقم ..... أن يناقش مع جمعية HAND عبر الأشخاص المفوضين لدينا وأسماؤهم: • الاسم:..... • الاعنوان:..... • رقم الهاتف:.....</p>
<p><b>3. sufficient financial resources:</b> The company: ..... Has sufficient financial resources to implement this referral that may result from this invitation.</p>	<p><b>3. المصادر المالية الكافية:</b> إن شركة: ..... تملك المصادر المالية الكافية لتنفيذ هذه الإحالة التي قد تنجم عن هذه الدعوة.</p>
<p><b>4. Completeness:</b> The company..... can complete the contract clauses that may result from this invitation taking into consideration all existing commercial business and government covenants.</p>	<p><b>4. قابلية الاستكمال:</b> إن شركة: ..... قادرة على استكمال بنود العقد الذي قد ينجم عن هذه الدعوة وجدول التسليم آخذة بالاعتبار كل تعهدات العمل والتعهدات التجارية والحكومية الموجودة.</p>
<p><b>5. Achievements, integrity, and work ethics.:</b> The company :..... attests that none of its affiliates is prohibited, suspended, banned, or declared ineligible for grants or</p>	<p><b>5. سجل الإنجاز ونزاهة وأخلاق العمل:</b> إن شركة: ..... تشهد بأن أي من منتسبيها ليس محظور أو موقوف أو ممنوع أو مصرح بأنه</p>

<p>contracts by any granting agency. Furthermore, during the past years from the date of this offer, it is not accused or convicted of fraud or any crime. Additionally, within the past three years from the date of this offer, no contract of the company has been terminated due to negligence by any granting agency.</p>	<p>غير جدير للمنحة أو العقود من قبل أي وكالة منح وخلال فترة سنين ماضية من إجراء هذا العرض أو ليس متهماً أو محكوم عليه بتهمة الاحتيال أو جرم وخلال فترة 3 سنين ماضية من إجراء هذا العرض لم يتم انهاء أي عقد للشركة بسبب الإهمال من قبل أي وكالة منح.</p>
<p><b>6. A certificate related to supporting terrorism:</b> The company: ..... states that it is not on any terrorism lists.</p>	<p><b>6. شهادة تتعلق في دعم الإرهاب:</b> إن شركة: ..... تشهد بأنها ليست على قوائم الإرهاب.</p>
<p><b>7. Organization, expertise, accounting system, work monitoring, and technical experiences:</b> The Company: ..... testifies that it possesses the ability to obtain the necessary organization, expertise, accounting system, work monitoring, and technical experience.</p>	<p><b>7 . التنظيم والخبرة ونظام المحاسبة ومراقبة العمل والخبرات التقنية:</b> إن شركة: ..... تشهد بانها تملك التنظيم والخبرة ونظام المحاسبة ومراقبة العمل والخبرات التقنية الضرورية أو لديها إمكانية الحصول عليها.</p>
<p><b>8. liabilities, and non-bankruptcy:</b> The company: ..... commits that it is not bankrupt, and it also commits to presenting recent liabilities certificates from its affiliated commercial registry when needed.</p>	<p><b>8. تعهد وقوعات وعدم إفلاس:</b> إن شركة: ..... تتعهد أنها غير مفلسة، كما وتتعهد بإبراز إفادة وقوعات حديثة من السجل التجاري التابعة له عند الحاجة.</p>
<p><b>9. Full commitment to child protection policy and the code of conduct and procedures</b></p>	<p><b>9. الالتزام الكامل في سياسة حماية الطفل و في مدونة قواعد السلوك و الإجراءات</b></p>
<p><b>10. Accepting all the invitation terms:</b> The company:..... accepts all the invitation terms.</p>	<p><b>9. قبول شروط الدعوة:</b> إن شركة: ..... تقبل بكل شروط الدعوة.</p>

Supplier details \ بيانات المورد	
	Company name / اسم الشركة
	Date / التاريخ
	Name and / الاسم والتوقيع / signature